
ZAPISNIK (VRTEC) 

1. Seje Sveta staršev v šolskem letu 2016/2017, ki je bila 29.9.2016 z nadaljevanjem za 

vrtčevski del ob 17.45 v Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče. 

Prisotni:  (PRILOGA – LISTA PRISOTNOSTI) 11 staršev/15, ostali opravičeni 

AD1 Pregled Zaključnega poročila o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 

2015/2016 

Podpredsednik Sveta staršev, g. Gregor Cvetko, pozdravi vse zbrane in nas opomni na 

priloge, ki smo jih prejeli v emailu, saj so tam priloženi vsi dokumenti, ki jih bomo 

obravnavali. 

SKLEP 1: Svet staršev (predstavniki za vrtec) je sklepčen, predstavniki Sveta staršev 

soglasno potrdijo Zaključno poročilo o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem 

letu 2015/2016. 

AD2 Obravnava letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2016/2017 

Ga. Marija Trpin je podala razlago Letnega delovnega načrta zavoda za to šolsko leto (Eko 

projekti, Cici Vesela šola, Športna značka, kostanjev piknik, Svizec, Tečaj rolkanja, Glasbena 

košarica itd.). Seznanila je vse prisotne, da bo 2.roditeljski sestanek vezan na predavanje 

Vzgajajmo samostojne in odgovorne otroke (Simona Levc) s predvidenim datumom 

19.1.2017. 

Delo strokovnih aktivov ostaja enako. 

Podana je bila pobuda, da se pleskarska dela opravijo v sklopu hišnikov, da se prihrani denar. 

Podana je bila pobuda glede kostanjevega piknika, da se v primeru slabega vremena v naprej 

dogovori z balinarskim društvom, da bi lahko uporabili njihove pokrite prostore na prostem. 

SKLEP 2: Svet staršev Osnovne šole Dušana Flisa Hoče (predstavniki za vrtec) je soglasno 
potrdil Letni delovni načrt zavoda za šolsko leto 2016/2017. 
 
AD3 Predlogi staršev iz roditeljskih sestankov 
 
V nadaljevanju so predstavniki staršev za vrtec podali svoje predloge ali pobude. 
 

- Skupina Pikapolonice  
Predstavnica želi, da se naj preveri uporaba mobitelov pri vzgojiteljicah v 
dopoldanskem času. 

G. ravnatelj je delavce na to že opozoril pred srečanjem sveta staršev in zadevo uredil.  
Naslenje vprašanje se je nanašalo na angleščino, če so še kakšne druge možnosti za izvajanje. 
Ga. Simona Centner Lilek se je ponudila, da lahko izvaja angleščino v popoldanskem času, 
sicer brez certifikata, vendar z ustrezno izobrazbo. Uskladiti bi bilo potrebno, od katere ure 



dalje bi se izvajala ta dejavnost. Prav tako je potrebno uskladiti dejavnosti v popoldanskem 
času, ko potekajo športne dejavnosti v Svizcu. Vrtec pa ponuja na razpolago prostor. 
Sprejeli smo predlog, da za drugo leto lahko na tak način rešimo to zadevo, za to leto ostaja, 
kot je bilo prvotno dogovorjeno, in da naj Simona Centner Lilek in Marija Trpin stopita v 
dialog, da se dogovorimo za izvajanje angleščine v naslednjem šolskem letu. 
 
SKLEP 3: Svet staršev Osnovne šole Dušana Flisa Hoče (predstavniki za vrtec) je soglasno 
potrdil, da se angleščina začne v prvem tednu oktobra 2016 po novi ceni. 

 
- Skupina Mehurčki (brez pripomb) 
- Skupina Muce (brez pripomb) 
- SkupinaŽabice (brez pripomb) 
- Skupina Čebelice (brez pripomb) 
- Skupina Ustvarjalci (brez pripomb) 
- Skupina Zajčki  

Starši so zelo zadovoljni s strokovnim pristopom in delom vzgojiteljev. 
- Skupina Račke (brez pripomb) 
- Skupina Polžki (brez pripomb) 
- Skupina Cofki  
Predstavnica je opozorila na krajo v vrtcu (gre za copatke in športne copate), da naj 
bomo previdni. 
 
Podana je bila pobuda, naj se namestijo kamere v vrtcih ali omarice na ključ, vendar smo 
jo zavrgli, saj je ta naložba predraga. 
Prav tako je bila podana pobuda, naj se o pogrešanih stvareh obvesti na oglasno desko. 
Ga. Marija Trpin se bo pozanimala o povrnitvi denarja o ukradenih stvareh, ker so stvari 
zavarovane. Kot predstavniki staršev, lahko v primeru, kadar izvemo, da je nekomu bilo 
nekaj odtujeno, o tej možnosti obvestimo starša. 
 
- Skupina Raziskovalci 
Bilo je podano vprašanje – kako je z rezervacijo v vrtcu v poletnih mesecih, ko je otrok 
odsoten.  
Ga. Trpin pove, da cel mesec mora biti otrok odsoten neprekinjeno, takrat se to upošteva. 
V primeru dveh otrok, se obračuna samo pri enem. Podana je bila pobuda, da se naj 
g.ravnatelja vpraša, kako je z drugim otrokom, ki je subvencioniran. 
Ga. Trpin je podala odgovor, da je za čas bolezni – ko je otrok odsoten en mesec, 
potrebno pridobiti potrdilo pri izbranem zdravniku, tako da starši plačajo samo 30% cene 
določene z odločbo o plačilu vrtca. 
- Skupina Veveričke 
Podano je bilo vprašanje glede umivanja zob, zakaj se ne bi izvajalo. Predlog je bil, da bi si 
lahko umivali zobke.  
Ga. Trpin je podala razlago, da so zaenkrat otroci še v starosti toliko raznoliki, da se 
trenutno to ne da izvajati, v drugem polletju pa bi se umivanje zob lahko začelo. 
 
 
 
 



AD4 Razno 
  
Predlog je bil podan, da se naj za zaključno prireditev uvede ponovno nastop otrok, ne da so 
samo športne igre.  
Ga. Marija Trpin je pojasnila, da preizkušajo nove in različne načine in oblike izvajanja take 
vrste prireditev. In da so želeli vključiti tudi starše. Letos bodo poskusili izpeljati tudi bazar. 
 
Podpredsednik g. Cvetko se prisotnim zahvali za udeležbo na 1. sestanku Sveta staršev in se 
še posebej zahvali gospe Mariji Trpin za ves vložen trud. Vsem skupaj zaželi prijeten večer  in 
ponovno snidenje na 2. sestanku Sveta staršev.  
Ga. Marija Trpin se zahvali vsem prisotnim za udeležbo in uspešno sodelovanje ter 
zaključi 1. sejo ob 18.50. 
 
Zapisnikarica: Mojca Rakovič 
Podpredsednik Sveta staršev: Gregor Cvetko 
 
Priloge: 
- Seznam prisotnosti, 
 
Hoče, 29.9.2016 
 


